
                                                                                               ПО-97/28.11.24г 

 

 

ПИТАНЕ 

 

от ПЕТЪР ПЕТРОВ – общински съветник, 

от заседание на Общински съвет – Габрово, 

проведено на 28.11.2024 г. 

 

 

 Въпросът ми е само един.  

 Става въпрос за проектите по инвестиционната програма за общински проекти на МРРБ. 

Всички знаем, че област Габрово имаше няколко спечелени от МРРБ проекта, както и Община 

Габрово. По-скоро ни интересува това, че не можахме да открием проектите, които са подадени 

и не са спечелили, с цел да видим какви са приоритетите и на Община Габрово. Ако може да 

бъдем запознати и с това. 

 Благодаря. 

 

 

 

 

 



Ниво на конфиденциалност 0  

[TLP-WHITE] 

 

 

                                                                                                                                         ПО-97/ 19.12.24г. 

 

ДО 

ОБЩИНСКИ  СЪВЕТ – ГАБРОВО 

О Т Г О В О Р 

НА  ПИТАНЕ  НА  Г-Н  ПЕТЪР ПЕТРОВ 

ОТ  ЗАСЕДАНИЕ  НА  ОБЩИНСКИ  СЪВЕТ  ГАБРОВО,  

ПРОВЕДЕНО  НА  28.11.2024 Г. 

 

ВЪПРОС:  

 Въпросът ми е само един.  

 Става въпрос за проектите по инвестиционната програма за общински проекти на 

МРРБ. Всички знаем, че област Габрово имаше няколко спечелени от МРРБ проекта, както и 

Община Габрово. По-скоро ни интересува това, че не можахме да открием проектите, които 

са подадени и не са спечелили, с цел да видим какви са приоритетите и на Община Габрово. 

Ако може да бъдем запознати и с това. 

 Благодаря. 
 

УВАЖАЕМИ  ГОСПОДИН  ПЕТРОВ, 

 

В отговор на поставеният от Вас въпрос, Ви информираме следното: 

Община Габрово е предложила общо четиридесет и пет проекта за финансиране от 

Закона за Държавния бюджет /Приложение 3/. За да бъдат одобрени самите проектни 

предложения същите трябваше да отговарят на критерии като наличие на проектна готовност, 

а при липса на такава да е реалистично проектирането, изпълнението и въвеждането им в 

експлоатация до края на 2026г. 

Всички тези четиридесет и пет проектни предложения вече са включени в Приложение 

3 от Закона за Държавния бюджет. За двадесет от тях са сключени споразумения с МРРБ, за 

дванадесет са изпратени заявления за споразумения, а за останалите тринадесет работим по 

подготовка на документацията приложима към МРРБ.  

За петнадесет от проектите след проведени обществени поръчки по ЗОП е избран 

изпълнител и са сключени договори. Осем от проектите са в тръжни процедури, като срокът 

за подаване на оферти не е изтекъл. За всички останали проекти се подготвя документация и 

обществените поръчки ще бъдат обявени в началото на 2025г.     

 

С уважение, 

                                                / П / 

МАРИЯ ЙОЗОВА             

За кмет на Община Габрово 

(съгласно заповед №  2743 / 16.12.2024г. 

на кмета на Община Габрово) 

 


